
Zápis č. 8/7/2012 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
24. júla 2012 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Dóra Hushegyiová, Michal Jesenko, Martin 
Kákoš, Miroslav Kollár, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák 
Ospravedlnení: Martin Kabát, Vladimír Talian 
Hostia:  
Ing. Daniela Vašinová – riaditeľka Sekcie ekonomiky a štatutárna zástupkyňa RTVS pre o.z. 
SRo 
Ing. Peter Ondro – štatutárny zástupca RTVS pre o.z. STV  
Ľuboš Machaj – riaditeľ Sekcie programu SRo 
Mgr. Andrej Miklánek – riaditeľ Sekcie programu STV 
Miesto konania: Bratislava, Mýtna 1, zasadačka GR RTVS na 6. posch. 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS M. Kollár. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
 
M. Kollár informoval, že do Rady RTVS bol v NR SR zvolený deviaty člen rady M. Kákoš 
a tým pádom je rada kompletná. Spýtal sa, či sú nejaké návrhy k programu rokovania.  
M. Kákoš požiadal, aby správy o činnosti RTVS a Rady RTVS boli vypustené z programu 
rokovania, keďže neboli predložené v termíne a sú veľmi obsiahle. 
M. Kollár vysvetlil, že vopred avizoval neskoré dodanie správy o hospodárení RTVS, pretože 
chcel, aby sa uzavrelo pôsobenie súčasného manažmentu, kým bude v NR SR zvolený nový 
riaditeľ. Termín vyplývajúci z uznesenia rady na predloženie tejto správy je až 10.8. 
a predmetná správa sa vzhľadom na spracovanie ekonomických údajov nedala predložiť 
skôr. Navrhol, aby sa o vypustení týchto správ hlasovalo samostatne. 
M. Antol sa prikláňa k vypusteniu správy o hospodárení RTVS aj z dôvodu, že nie sú 
prítomní dvaja spravodajcovia k tejto správe. 
M. Kollár dal hlasovať o návrhu na presunutie bodu Správa o činnosti Rady RTVS za I. 
polrok 2012 na nasledujúce rokovanie: 
Členovia Rady RTVS predložený návrh jednohlasne schválili. 
M. Kollár dal hlasovať o návrhu na presunutie bodu Správa o činnosti a hospodárení RTVS 
za I. polrok 2012 na nasledujúce rokovanie: 
Členovia Rady predložený návrh neschválili. 
M. Kollár dal hlasovať o návrhu programu: 
Uznesenie č. 71/2012: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 
písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS, informácia o návrhu na 
prevod/prenájom majetku RTVS a informácia o verejných obstarávaniach 
(spravodajca M. Kollár); 

c) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 
(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 

d) rôzne. 
4. Informácia o priebehu voľby GR RTVS. 
5. Správa o činnosti a hospodárení RTVS za I. polrok 2012, vrátane správy 

o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a televízie 
Slovenska za II. štvrťrok 2012 (spravodajca M. Kabát, M. Antol, V. Talian). 
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6. Informácia o zabezpečení vysielania z XXX. LOH v Londýne. 
7. Informácia o príprave jesennej programovej štruktúry. 
8. Návrh zákona o úhrade za služby verejnosti poskytované Rozhlasom a televíziou 

Slovenska a o zmene a doplnení niektorých zákonov (spravodajca M. Kollár). 
9. Sťažnosti a podnety. 
10. Rôzne 

a) Korešpondencia. 
 

Za: 6 / D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kákoš, M. Kollár, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 1 / M. Antol / 
Neprítomní: 2 / M. Kabát, V. Talian /    
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
M. Kollár informoval o plnení jednotlivých uznesení, predložil návrh na uznesenie a dal 
o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 72/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie 
47./2011 Úloha trvá, vyhodnotí sa priebežne 
84./2011 Plní sa priebežne. 

54. Splnené 
57. Nevyhodnocuje sa. 
58. Nevyhodnocuje sa. 
59. Nevyhodnocuje sa. 
60. Nevyhodnocuje sa. 
61. Nevyhodnocuje sa. 
62. Nevyhodnocuje sa. 
63. Nevyhodnocuje sa. 
64. Nevyhodnocuje sa. 
65. Nevyhodnocuje sa. 
66. Nevyhodnocuje sa. 
67. Nevyhodnocuje sa. 
68. Nevyhodnocuje sa. 
69. Nevyhodnocuje sa. 
70. Nevyhodnocuje sa. 

 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kákoš, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa:  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, V. Talian /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
M. Kollár navrhol prerokovať tieto informácie v rámci bodu č. 5. 
Členovia Rady RTVS vyslovili s týmto návrhom všeobecný súhlas. 
b. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS, informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku 
RTVS a informácia o verejných obstarávaniach  
D. Vašinová odprezentovala materiál o verejných obstarávaniach a podrobne informovala 
o jednotlivých verejných obstarávaniach. 
M. Kollár požiadal o základnú informáciu k verejnej súťaži na mediálny komplex. 
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P. Ondro informoval, že prišli tri ponuky, ktoré sa vyhodnocujú v dvoch etapách – či sú 
splnené všetky podmienky súťaže a či spĺňajú kritériá vyhodnotenia súťaže. Komisia po 
vyhodnotení ponúk 14.8. dá odporúčanie GR RTVS ako postupovať. 
I. Nagy sa spýtala na zákazku na výkon odborných prehliadok výťahov a či sa oplatí 
podpísať zmluvu na 24 mesiacov ak nie je jasne, že bude STV ešte taký čas fungovať 
v súčasnej budove. 
D. Vašinová odpovedala, že v zmluve bude zadefinované, že typy a počet výťahov sa bude 
priebežne aktualizovať. 
V. Slovák sa spýtal na bližšie informácie o obstarávaní autodopravy. 
D. Vašinová uviedla, že taxislužbu a autobusovú prepravu využívajú najmä programové 
a výrobné zložky. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 73/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
  
Za: 6 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kollár, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 1 / M. Kákoš / 
Neprítomní: 2 / M. Kabát, V. Talian /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
D. Vašinová odprezentovala materiál Nájom nehnuteľného majetku RTVS. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 74/2012: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
 
Nájomca: Ľuboš Studenič – EX MATIC 
Predmet nájmu: nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte na Mýtnej  ul. č. 1, 

Bratislava, o výmere 1 m2  
Účel užívania predmetu nájmu: umiestnenie nápojového automatu  
Navrhovaná doba nájmu:   od 1.8.2012 na dobu neurčitú 
Cena nájmu:                          200,00 eur bez DPH ročne  
Cena služieb:                         130,00 eur bez DPH ročne 
Cena inventáru:  0,00 eur bez DPH ročne  
 

Nájomca: Paralympijská marketingová spoločnosť s.r.o. 
Predmet nájmu: nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte na Benediktiho ul. 
č. 5, Bratislava, miestnosti 211, 215, 215A, 216, 217, 218, 222A, 222B, 223, 224, 238 
a sklad, o výmere 207 m2, nájom nehnuteľnosti – parkovacie miesto o celkovej výmere 10 
m2, nachádzajúce sa na Benediktiho ul. č. 5, Bratislava 
Účel užívania predmetu nájmu: kancelárie, sklad, parkovanie 

Navrhovaná doba nájmu:   od 1.8.2012 na dobu neurčitú 
Cena nájmu:                          17.415,00 eur bez DPH ročne  
Cena služieb:                         8.926,00 eur bez DPH ročne 
Cena inventáru:  0,00 eur bez DPH ročne  
 
Nájomca: Towercom, a. s. 
Predmet nájmu: nájom časti nehnuteľnosti, ktorá sa nachádza v objekte na Mýtnej  ul. č.1,      
Bratislava, časť chodby na 12.poschodí  a časť strechy budovy, o výmere 2 m2  
Účel užívania predmetu nájmu: umiestnenie stojanov s DRM technológiou a antény  

Navrhovaná doba nájmu:   od 1.9.2012 na dobu neurčitú 
Cena nájmu:                         1.000,00 eur bez DPH ročne  
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Cena služieb:                         elektrická energia účtovaná podľa skutočnej spotreby  
Cena inventáru:  0,00 eur bez DPH ročne  
  
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kákoš, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa:  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, V. Talian /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
D. Vašinová odprezentovala predložený materiál. 
M. Kollár sa spýtal, či koprodukčné zmluvy uvedené v materiáli sú zo zmluvy so štátom. 
D. Vašinová odpovedala, že sú výlučne hradené so zmluvy so štátom. 
M. Kákoš sa spýtal, aký je stav pripravovaných seriálov „Robot a ja“ a „Psie časy“ a či už boli 
podpísané zmluvy s koprodukčnými partnermi. 
A. Miklánek informoval, že sa podpísala zmluva na „Kriminálku Staré mesto“. Doteraz nebola 
podpísaná zmluva na spomenuté seriály a rokuje sa o nich. Po prípadnej dohode však bude 
musieť byť dodatkovaná zmluva so štátom. Informoval, že v prípade, že sú financie so 
zmluvy so štátom poskytnuté od septembra 2012, tak ich treba vyúčtovať do marca 2013, 
takže RTVS nie je v takom časovom strese, ako by sa mohlo zdať. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 75/2012: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia Rady RTVS. 
  
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kákoš, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa:  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, V. Talian /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
4. Informácia o priebehu voľby GR RTVS 
M. Kollár informoval, že Výbor NR SR pre kultúru a médiá (VKM) by mal 30.7. vypočúvať 
kandidátov na funkciu GR RTVS, následne by mala NR SR ešte v priebehu budúceho týždňa 
rozhodovať o budúcom GR RTVS. Navrhol, aby keď bude GR RTVS zvolený, si s ním Rada 
RTVS dohodla pracovné stretnutie a oficiálne rokovanie Rady RTVS naplánované na 30.8. 
bolo dodržané a nepresúvalo by sa na skorší termín. 
Členovia Rady RTVS sa zhodli na tomto postupe. 
 
5. Správa o činnosti a hospodárení RTVS za I. polrok 2012, vrátane správy 

o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a televízie 
Slovenska za II. štvrťrok 2012 

P. Ondro informoval o plnení rozpočtu RTVS za I. polrok 2012: 
 

  Ekonomická klasifikácia 
Rozpočet 2012  

RTVS 

Skutočnosť  
I. polrok 2012  

 RTVS 

% 
plnenia 

  Príjmy RTVS spolu  115 810 084 67 756 383 58,51 

  Príjmy RTVS spolu  bez príjmových fin. operácií  100 229 566 52 175 865 52,06 

100 ▪   Daňové príjmy  73 610 513 37 928 986 51,53 

130 
    dane za tovary a služby (úhrady za služby verejnosti)  73 610 513 37 928 986 51,53 
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200 ▪   Nedaňové príjmy, z toho: 7 976 338 2 604 164 32,65 

210          príjmy z podnikania a z vlastníctva majetku 429 122 157 268 36,65 

220 
         administratívne a iné poplatky 5 314 716 2 415 376 45,45 

230          kapitálové príjmy 2 230 000 0 x 

240          úroky z tuzemských úverov, pôžičiek... 2 500 3 694 147,76 

290          iné nedaňové príjmy 0 27 826 x 

300 ▪   Granty a transfery 18 642 715 11 642 715 62,45 

400 ▪   Príjmové finančné operácie 15 580 518 15 580 518 100,00 

          

  Výdavky RTVS spolu  113 136 197 48 635 116 42,99 

  Výdavky RTVS spolu  bez výdavkových fin. operácií 112 454 959 48 188 418 42,85 

600 ▪   Bežné výdavky, z toho: 97 204 959 45 098 252 46,40 

610     mzdy  17 516 846 8 586 486 49,02 

620     odvody 6 331 433 3 256 996 51,44 

630     tovary a služby, z toho: 69 151 791 31 149 051 45,04 

631         cestovné náhrady 416 900 236 794 56,80 

632         energie, voda a komunikácie 27 399 706 11 922 545 43,51 

633         materiál 931 602 513 604 55,13 

634         dopravné 589 632 292 562 49,62 

635         rutinná a štandardná údržba 2 385 236 657 956 27,58 

636         nájomné za nájom 79 851 17 985 22,52 

637         služby 37 348 864 17 507 605 46,88 

640     bežné transfery, z toho: 4 200 559 2 102 953 50,06 

641 

        ostatným subjektom verejnej správy (RTVS 

a Audiovizuálny fond) 3 658 304 1 833 840 50,13 

642 

        transfery jednotlivcom a neziskovým 

právnickým. osobám 166 820 92 700 55,57 

649         transfery do zahraničia 375 435 176 413 46,99 

650     splácanie úrokov, z toho: 4 330 2 766 63,88 

651         splácanie úrokov v tuzemsku (fin.prenájom) 4 330 2 766 63,88 

700 ▪   Kapitálové výdavky, z toho: 15 250 000 3 090 166 20,26 

710       obstarávanie kapitálových aktív 15 250 000 3 090 166 20,26 

800 ▪   Výdavky z transakcií s fin. aktívami a pasívami 681 238 446 698 65,57 

814            účasť na majetku 613 361 413 361 67,39 

824            splácanie finančného prenájmu 67 877 33 337 49,11 

  Celkový prebytok (+)/schodok (-) RTVS 2 673 887 19 121 267 x 

    - vylúčenie finančných operácií -14 899 280 -15 133 820 101,57 

400     ▪   vylúčenie príjmových finančných operácií -15 580 518 -15 580 518 100,00 

800     ▪   vylúčenie výdavkových finančných operácií 681 238 446 698 65,57 

  Prebytok (+) / schodok (-) RTVS  (ESA 95) -12 225 393 3 987 447 x 

 
Ľ. Machaj uviedol za programovú zložku SRo, že boli naplnené všetky zákonné náležitosti. 
Informoval, že sa očakáva zber dát počúvanosti za II. štvrťrok 2012. Výsledky za I. štvrťrok 
podľa neho dopadli dobre. 
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A. Miklánek za programovú zložku STV rovnako skonštatoval, že boli splnené všetky 
zákonné parametre vysielania. Za riziká programovej štruktúry označil jej kolísavosť na 
oboch programových službách. 
M. Antol, ako spravodajca k televíznej časti tohto materiálu potvrdil, že informácie sú 
obšírne, ale v niektorých oblastiach by očakával detailnejšie spracovanie. 
M. Kollár dal priestor pre otázky členov Rady RTVS: 
I. Nagy sa spýtala na hospodárenie RTVS Production & Technology, s.r.o. a RTVS, s.r.o. 
P. Ondro informoval, že činnosť RTVS Production & Technology, s.r.o. je utlmená, pretože 
dabing sa vyrába lacnejšie v internom prostredí, ale samotná spoločnosť nemôže ísť do 
likvidácie, pretože má vykúpené autorské práva. K RTVS s.r.o. uviedol, že tá musí existovať 
zo zákona a hlavný náklad RTVS s.r.o. tvoria poštové služby na výber úhrad.  
M. Antol uviedol, že mu chýbajú v materiáloch podrobnejšie informácie o výrobe 
a personálnej situácii v regionálnych štúdiách. Spýtal sa prečo je väčší priestor venovaný 
rozhlasovej práci a tej televíznej je tam menej a ako pokračujú spolupráce medzi 
rozhlasovým a televíznym prostredím. Ďalej sa spýtal, či bolo dobré opúšťať Trojku, keď sa 
teraz manažment sťažuje, že šport komplikuje na Dvojke programovú štruktúru. 
Skonštatoval, že je odvysielaných málo divadelných záznamov z divadiel vzdialenejších od 
Bratislavy. Rovnako sa spýtal, kvôli čomu sú programy RTVS málo konkurencie schopné, 
keď sa konštatuje, že ich sledovanosť klesá, keď konkurencia zaradí na ich vysielací čas 
svoje programy. 
A. Miklánek uviedol, že jediná cesta v budúcnosti je multikanálové vysielanie. Zrušenie 
Trojky ho netešilo, pretože priniesol síce jednorazový ekonomický efekt, ale v dlhodobo 
programovej štruktúre nepomáha a Dvojka sa nevie vyprofilovať ako televízia pre náročného 
diváka. K záznamom z divadiel uviedol, že to preverí, ale určite nejde o zámer alebo cielený 
stav. K Triede 9.A. uviedol, že sa išlo o programový experiment a pri nasadení nebolo veľa 
možností, na Dvojke nebolo možné nájsť stabilný vysielací čas a padlo rozhodnutie ísť s tým 
do hlavného vysielacieho času na Jednotke. Skonštatoval, že je spokojný, že sa o tomto 
projekte veľa hovorilo.  
P. Ondro uviedol, že podrobnejšie informácie o regionálnych štúdiách vie dodať. Do tohto 
materiálu išli informácie v zákonom požadovanej štruktúre. 
Ľ. Machaj uviedol ako príklad spolupráce medzi SRo a STV, že odkedy idú v STV informácie 
o koncerte SOSR, tak je takmer vždy plné hľadisko, s čím bol dovtedy problém. 
M. Kollár informoval o pracovnej návšteve 3 členov Rady RTVS v regionálnom štúdiu Košice. 
M. Kákoš skonštatoval, že aj regionálne štúdiá dokážu zabezpečiť kvalitný záznam 
z divadelných predstavení, takže by nemuseli byť všetky z blízkosti Bratislavy kvôli 
ekonomickým nákladom. 
M. Kollár sa spýtal na čerpanie kapitálových výdavkov. 
P. Ondro uviedol, že z kapitálových výdavkov je v SRo vyčerpaná asi polovica a v STV z cca 
2 mil. € je vyčerpaných asi 900 tis. €. Predpoklady sú také, že by sa do konca roka mali 
vyčerpať a k tomu bude treba predĺžiť zmluvu do konca roku 2012. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 76/2012: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti a hospodárení RTVS v I. polroku 2012, vrátane 
informácie o plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu za 1. polrok 2012 a ukladá predsedovi 
Rady RTVS, aby ju predložil Výboru NR SR pre kultúru a médiá. 
T: 10. 8. 2012  
Z: predseda Rady RTVS 
  
Za: 5 / D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kollár, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 2 / M. Antol, M. Kákoš / 
Neprítomní: 2 / M. Kabát, V. Talian /  
Uznesenie bolo prijaté. 
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6. Informácia o zabezpečení vysielania z XXX. LOH v Londýne 
A. Miklánek podrobne odprezentoval členom Rady RTVS projekt vysielania OH v Londýne. 
Ľ. Machaj odprezentoval projekt vysielania OH v Londýne na rozhlasových programových 
službách. 
M. Kollár dal priestor pre otázky členov Rady RTVS: 
M. Kákoš sa spýtal, ako je to s vysielaním futbalového turnaja na OH. 
A. Miklánek uviedol, že prenosy z futbalu budú, ale na OH to nie je šport č. 1 a akcent bude 
na atletike, plávaní a iných loptových hrách. 
M. Kákoš sa spýtal, či SRo a STV bude vyrábať aj nejaké spoločné typy vstupov z OH a či sa 
neuvažuje o zaradení starších olympijských filmov do vysielania. 
A. Miklánek odpovedal, že spolupráca je sústredená na koordináciu pri výrobe, ale nejaký 
spoločný športový prenos sa neplánuje. O zaradení spomínaných filmov nemá vedomosť. 
D. Hushégyiová sa spýtala, či do Londýna idú iba internisti alebo aj externisti. 
A. Miklánek odpovedal, že idú aj externisti a rozhoduje iba kvalita. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 77/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o zabezpečení vysielania počas XXX. LOH 
v Londýne. 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kákoš, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa:  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, V. Talian /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Informácia o príprave jesennej programovej štruktúry 
M. Kollár informoval, že aj tento bod je zaradený ako ústna informácia vzhľadom na to, že je 
najvyšší čas pripravovať veci do jesennej štruktúry a aj v súvislosti s tým, že v krátkom čase 
nastúpi nový GR RTVS. 
A. Miklánek formou prezentácie priblížil tvorbu jesennej programovej štruktúry. Za nosný 
program jesene označil pokračovanie relácie „Legendy popu“. Informoval o ďalších 
plánovaných programoch. Oznámil, že plánované spustenie nového vizuálneho štúdia 
v septembri sa posunie vzhľadom na okolnosti ohľadom voľby GR RTVS. Myslí si, že vizuál 
spravodajského štúdia nemožno spúšťať a plánovať bez GR RTVS. 
Ľ. Machaj predstavil jesennú programovú štruktúru na rozhlasových programových službách. 
M. Kollár dal priestor pre otázky členov Rady RTVS: 
D. Hushégyiová sa spýtala, aká je logika spojenia „Zoči voči“ a „Večeru na tému“.  
A. Miklánek uviedol, že tieto formáty sú si podobné. Plánuje sa ponechať značku „Zoči voči“ 
a spraviť v upravenom štúdiu interaktívnejšiu reláciu. 
I. Nagy sa spýtala, aká relácia bude „Svet kníh“ a či „Hádaj, kto nás pozval“ bude niečo nové 
alebo pokračovanie zastaveného seriálu. 
A. Miklánek uviedol podrobnosti k relácii „Svet kníh“ a k „Hádaj, kto nás pozval“ uviedol, že je 
to nová relácia. 
M. Antol požiadal o bližšie informácie o relácii „Galileo“. 
A. Miklánek uviedol, že táto relácia bude trvať cca pol hodiny a bude v slote od 17,00 h. do 
19,00 h.  
M. Kákoš sa spýtal, či periodicita „Legendy popu“ bude raz týždenne, kedy budú vysielané 
a o ktoré osobnosti pôjde. Ďalej sa zaujímal, či je možné, že o niektoré diely s českými 
interpretmi sa budú zaujímať české stanice. Zaujímalo ho, či „Psie časy“ budú vyrábané 
v internom prostredí a „Okresná prokuratúra“ bude koprodukčný formát. Predpokladá, že 
k odvysielaniu týchto seriálov v roku 2012 nepríde, tak podľa neho ostáva v premiérovom 
obsahu len 4 filmoviedky, ktoré boli vyrobené, čo považuje za pomerne malý podiel pôvodnej 
tvorby aj vzhľadom na to, ako bola nastavená zmluva so štátom. Spýtal sa, či je „Galileo“ 
vyrábaný vo vlastnej produkcii alebo to bude koprodukčná výroba. Skonštatoval, že 
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sledovanosť „Pošty pre teba“ klesá a spýtal sa, či sa neplánuje jej presun na iný vysielací 
čas. Pri rozhlasovom vysielaní upozornil, že pri výrobe relácií so zmluvy so štátom sa 
v minulosti veľa vecí vyrábalo na poslednú chvíľu v posledných dňoch roku a tento rok by sa 
podľa neho nemala nechávať výroba na tieto posledné dni, kedy sú štúdiá preplnené.  
A. Miklánek uviedol, že „Legendy popu“ budú zaradené v piatok, nechce zatiaľ menovať 
konkrétnych interpretov. Ohlasy na českých interpretov boli dobré a ľudia ich vnímajú ako 
federálnych. Myslí si, že nie je predpoklad, že by Česká televízia tento program kúpila, ale 
ako reálny vidí programový barter. K spomenutým seriálom uviedol, že je tam pokračovanie 
definície zo zmluvy so štátom, kedy jeden seriál je vlastná výroba a jeden koprodukčná 
výroba. Vysvetlil, že zmluva so štátom nepozná termín objednávková výroba a preto je seriál 
„Psie časy“ vedený ako vlastná výroba. Myslí si, že tieto dva seriály budú odvysielané až na 
jar a jeseň je vykrytá. Ku projektu „Galileo“ uviedol, že momentálne sa rozhoduje medzi 
dvoma rozpočtami na výrobu relácie v internom a externom prostredí. Na pokles 
sledovanosti „Pošty pre teba“ poznamenal, že je to spôsobené tým, že klesá sledovanosť 
celej programovej služby a v rámci kontextu Jednotky podáva „Pošta pre teba“ čoraz lepší 
výkon. Rozhodne sa podľa neho neuvažuje nad zmenou vysielacieho času. 
Ľ. Machaj uviedol, že dodržiavanie výrobného plánu sa sleduje a nehrozí podľa neho 
mimoriadna kumulácia výroby na konci roka.  
M. Antol sa spýtal, s akým veľkým podielom sa počíta s prácou regionálnych štúdií na 
príprave niektorých relácií. Ďalej sa spýtal, či napríklad relácia „Galileo“ by sa nedala vyrábať 
mimo Bratislavy. 
A. Miklánek uviedol, že je cítiť akcent na posilnenie výroby v regionálnych štúdiách, ale 
momentálne nevie, kde sa bude vyrábať „Galileo“. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 78/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o príprave jesennej vysielacej štruktúry. 
 
Za: 5 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kákoš, M. Kollár / 
Proti: 0      
Zdržal sa:  
Neprítomní: 4 / M. Kabát, I. Nagy, V. Slovák, V. Talian /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Návrh zákona o úhrade za služby verejnosti poskytované Rozhlasom a 

televíziou Slovenska a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
M. Kollár informoval, že návrh tohto zákona je do augusta v pripomienkovom konaní. 
Uviedol, že aktuálny návrh zákona mení pôvodne plánovaný spôsob financovania RTVS 
a mení aj spôsob výberu úhrad. Spýtal sa, či RTVS plánuje podať pripomienky k tomuto 
návrhu zákona a čo tento návrh zákona môže znamenať z pohľadu financovania od 
budúceho roka. 
P. Ondro odpovedal, že zatiaľ nebolo rozhodnuté, či sa budú podávať pripomienky k návrhu 
zákona. K financovaniu RTVS uviedol, že ak sa pôjde podľa zákona o úhrad za služby 
verejnosti, tak tento rok sa predpokladajú príjmy z výberu úhrad vo výške 73 mil. €, na 
budúci rok je realistický odhad 72 mil. €, na zmluvu so štátom sa počíta so 14 mil. €, na 
príjmoch z reklamy 3 mil. €, čo je spolu 89 mil. €. Pri pôvodnom zákone o financovaní so 
štátneho rozpočtu by mala RTVS budúci rok k dispozícii 97 mil. €. Rozdiel je tým podľa neho 
8 mil. €, RTVS však ešte použije 3 mil. € na výber úhrad. Pripomenul, že tento rok je na 
výdavky RTVS 112 mil. €.  
M. Kollár sa spýtal, či sa v tejto súvislosti komunikovalo s MK SR. 
P. Ondro uviedol, že pôjde písomné upozornenie do NR SR s tým, že nový GR RTVS sa 
bude musieť s touto skutočnosťou vysporiadať.  
M. Kollár uviedol, že pokiaľ príde k zmene financovania, tak bez toho, aby sa zmenilo 
programové zadanie v zákone, tak budúci rok by mala celá RTVS o 10 mil. € menej, než 
minula STV sama v roku 2012. Nevie si predstaviť plnenie zákonných povinností tak, ako sú 
nastavené v zákone, preto silne odporúča dať v pripomienkovom konaní pripomienky 



Strana 9 z 10 
 

k tomuto zákonu. Spýtal sa, či sa dá za 87 mil. € postaviť vyrovnaný rozpočet pri plnení 
zákonných povinností televíznej a rozhlasovej časti a aspoň jednoduchej reprodukcii 
v oblasti investícií. 
P. Ondro odpovedal, že keď dnes má program na externú výrobu 27 mil. € a budúci rok bude 
mať 17 mil. €, tak je otázne, aká bude ponuka programu, kvalita a záujem divákov. 
Ľ. Machaj informoval o rokovaní na MK SR o zmluve so štátom na budúci rok. Štátny 
tajomník MK SR garantoval, že rozpočet RTVS bude na úrovni tohto roka. To sa dá podľa 
neho dosiahnuť len tým, že sa zvýši vklad do zmluvy so štátom. 
A. Miklánek uviedol, že väčšia časť programu sa bude vyrábať so zmluvy so štátom, čo 
z pohľadu programu nevníma iba ako pozitívnu správu. 
M. Kákoš skonštatoval, že ani za 97 mil. €, ktoré by podľa súčasného platného zákona mala 
dostať RTVS na budúci rok, by nebolo možné plniť základné zákonné parametre a ak by bol 
príjem nižší o 15 mil. €, tak by bola situácia úplne kolapsová. V prípade financovania RTVS 
zo štátneho rozpočtu stanoveným koeficientom by štát stratil akúkoľvek možnosť na 
dofinancovanie RTVS a čiastka 97 mil. € by bola konečná. Na druhej strane si podľa neho pri 
ponechaní koncesionárskych poplatkov štát necháva otvorenú možnosť na to, aby 
dofinancoval RTVS. Upozornil, že horná hranica zmluvy so štátom nie je určená a je možné 
cez ňu pokrývať aj investičné programy. 
P. Ondro uviedol, že v danom prípade by zmluva so štátom fungovala len ako nástroj na 
dofinancovanie a potom by sa mala aj zjednodušiť agenda okolo nej. 
M. Kollár upozornil, že sú skúsenosti s tým, ako prebieha podpisovanie dodatkov k zmluve 
so štátom a nevie si predstaviť, že zodpovedná Rada RTVS bude v novembri alebo 
decembri hlasovať za rozpočet, pokiaľ nebude mať podpísanú zmluvu so štátom 
a garantovaných 40% príjmov.  
M. Kákoš poznamenal, že režim na tvorbu zmluvy so štátom na budúci rok je teraz 
komplikovaný, preto je dôležitá kvalitná príprava návrhu zmluvy so štátom už v tomto období, 
aby v čase, kedy sa budú kreovať východiská štátneho rozpočtu už bol známy jej objem. 
Poznamenal, že investičný dlh oboch inštitúcií je taký, že je jasné, že ak by nedošlo 
k navýšeniu financovania RTVS, tak by aj tak bolo potrebné v horizonte 3 rokov investovať 
do technológií v STV 15 mil. €.  
P. Ondro upozornil, že takýto mix financovania nie je obvyklý v okolitých krajinách a je to 
veľmi náročné na spravovanie a výkazníctvo okolo toho je mimoriadne náročné. 
M. Kákoš uviedol, že kombinovaný spôsob financovania médií verejnej služby je typický pre 
európske prostredie. 
M. Kollár uviedol, že nemá ambíciu formulovať uznesenie, ale silne odporúča štatutárom 
zosumarizovať dopady zákona pre nového GR RTVS, aby mohol rýchlo vstúpiť do rokovaní. 
 
9. Sťažnosti a podnety 
M. Kollár informoval, že prišli dve sťažnosti na reláciu odvysielanú v rámci „Reportérov“. 
Požiada štatutárov o vyjadrenie a bude informovať sťažovateľov. K podnetu p. Moškovej 
o údajnom zlom hospodárení v RTVS uviedol, že RTVS musí nakupovať cez verejné 
obstarávanie a nedá sa nakupovať cez vyhľadávanie v Google. Za najvážnejší podnet 
označil sťažnosť p. Tomečkovej, ktorá prišla aj s niekoľkými prílohami a stanoviskom 
odborovej organizácie z STV. Navrhol, aby sa na tomto rokovaní nevytváral priestor na 
konfrontáciu názorov, ale vzhľadom na povahu a rozsah tejto sťažnosti, ktorá presahuje 
bežný pracovno-právny spor, by sa mohla vytvoriť pracovná skupina z členov Rady RTVS, 
ktorá sa detailne zoznámi s problémom a navrhne riešenie z pohľadu rady. Za členov 
navrhol M. Jesenka, D. Hushegyiovú a V. Slováka. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom a so zložením tejto 
pracovnej skupiny.  
M. Kákoš sa spýtal, akým spôsobom sa uzavrie projekt „Dunajská sága“, ktorý je spomínaný 
v liste od JMB film production. Spýtal sa, či bude musieť RTVS vrátiť financie, ktoré boli 
vložené do tohto projektu, alebo či sa uvažuje o preformátovaní tohto projektu. 
M. Kollár navrhol, aby Rada RTVS požiadala štatutárov, aby poskytli písomnú informáciu 
o riešení tohto projektu. 
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A. Miklánek uviedol, že v tomto prípade bolo ponúknutých viacero právnych krokov, na ktoré 
majú zmluvné strany iný názor. Jednou z možností je aj súdna dohra. Informoval, že bude 
poskytnutá písomná informácia. 
 
10. Rôzne 
M. Antol informoval, že dal k dispozícii DK Rady RTVS podklady týkajúce sa podnetov p. 
Semana vo vzťahu k jeho ekonomickejšej výrobe oproti RTVS. Spýtal sa, ako dopadlo 
rokovanie DK Rady RTVS.  
M. Kollár odpovedal, že vzhľadom na to, ako sa vyvinuli okolnosti, sa DK doteraz týmto 
plánovaným veciam nevenovala. 
M. Jesenko uviedol, že zatiaľ sa nekonalo rokovanie DK a na najbližšom rokovaní sa tomu 
DK bude venovať. 
M. Kollár poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
V Bratislave 31.07.2012. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
 
Miroslav Kollár 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk 
 


